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Dennis Wolthers Sørensen (DS) Louise
Jeppe Krogh (JK)
Rasmus Rohlff (RR)
Suppleant: Louise
Suppleant: Arne Haugaard
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Dagsorden

onsdag d. 7/4 kl. 19.00 på skype. 

1. valg af referant
Birger valgt

2.       SERA
       Jeppe lader Arne følge sagen gennem EHPU, Mark Dale, gen.sekr.(www.ehpu.org) og     

airspace officer Chris Borra (kilden til oplysning om at vi er under Annex 2).
3.  WAG 2011
Møde i Herning dags dato og der var et møde tidligere på ugen, hvor Kenneth og Kirsti 
deltog på DHPU’s vegne. Vi byder ind med XC-opgaver i en uge for PG og HG. Acro 
forsøges ved hjælp af evt. båd eller helikopter.
Birger tør godt stille et hold med aktive officials, der skaffer bil, line, startudstyr m.v. og 
afvikler optræk i en uge i 2011.
PR skal opgraderes til brug for arrangementet. Tjek vores brochure og tænk over om vi evt. 
skal lave nye til formålet. Allan og Birger mener de er OK. Hvem har originalmaterialet?
4. 3-3-15
Birger følger op på konvertering af filen fra Illustrator til PDF hos Anders og Søren.
5. PHG og PPG Motorpilotudannelse.
Jeppe kontakter Arne i forbindelse med undersøgelse af forhold vedr. ændringer i 
flyvehøjde til 9000 fod og afstande til offentlige lufthavne (fra 8 til5 km.). 
6. Udviklingskonsulent
Jeppe sender jobannoncen til Jan Darfelt, DIF og han skal sætte den i Idrætsliv og formidle 
den til andre konsulenter. Sæt også annoncen i FLYV (red.: flyv@kda.dk).
7. Salg af bus
Tager vi på næste møde
8. Ændringer i BL og regler
Jeppe har snakket med Kenneth, som har snakket med SLV – bl.a. om flyvning over byer. 
Kenneth får (midlertidigt) svar tilbage inden for 14 dage.
Kan vi lave appendix’er om detaljer fra hovedafsnittene i den blå bog? Evt. henvise til 
andre publikationer lavet i unionen?
PPG og PHG delen følger opbygningen i blå bog, som den er nu, men hvis vi laver forslag 
til ændinger i det oprindelige materiale i bogen så skal ”motordelen” tilpasses så det bliver 
ens i formen for alle afsnit.
Jeppe kontakter Peter Andersen om hvad han laver.
9. Forsikringer
Vedr. Maria-sagen vil andre sportsgrene gerne se på sagen og hvordan den er gået og 
afsluttet. Rasmus snakker med Willy om, hvorvidt de andre har gjort tingene. Der er 
spørgsmål om, hvordan dækningen er i forhold til søfart og flyvning.
Jeppe afventer besked fra Sirius om et konkurrencedygtigt tilbud om forsikring. Jeppe 
vender tilbage om ca. 14 dage med deres svar.
10. Folder – PG-Nord
De vil dele foldere ud til campingplads, lokale beboere m.v. Der kommer DHPU-logo på 
materialet. Teksten vil også blive sat på DHV’s hjemmeside. Rasmus udtænker tekstforslag 
til DHV og at få HG ind på relevant vis.
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3. Gennemgang af sidste referat
Birger: Spørg Anders Madsen om mulighed for afholdelse af S-teori i Grønland. Anders 
skal endvidere følge op DIF-dokumentationen for afslutning af Grønlandsturen.
Birger: Lad Anders Madsen lave et instruktørbevis-dokument til brug for fremvisning til 
myndigheder eller andre landes flyveorganisationer/flyveledere på flyvesteder. Det skal 
beskrive måden vi i Danmark laver non-profit-skoling på således at vi ikke bliver afvist på 
flyvesteder ude i verden p.g.a. at vi vil udkonkurrere lokale undervisere kommercielt.    

12.  DIF møde, som skal foregå i Brøndby fredag d. 7/5t kl. ca. 19.00 til lørdag d. 8/5: Jeppe og 
Rasmus deltager.

13.  DIF fællessekretariat
       Både fordele og ulemper ved deltagelse i et fælles sekretariat i DIF, som de nu varmer op 

til!
14.  Møde med DULFU, som de ønsker med vores bestyrelse. Der kommer mail fra Rasmus 

om, hvornår 
       Møde om grænseflader, motoruddannelseforhold m.v.
15.  Punchlines til DHPU-Nyt fra bestyrelsen om det vi har talt om på mødet.
       Referenten opsummerer fra møde til møde hvad der er mest spændende og sender dette til 

DHPU-Nyt samt sender referatet til Søren Ladegård (unions-webmaster).
16.  Næste møde(r)

       Mødet med DULFU. Se punkt. 15.

       Torsdag d. 22/4 er der bestyrelsesmøde i DHPU hos Jeppe på Kabbelejevej 3, 2700 
Brønshøj, om regelændringer til Blå Bog, afsnit 100 m.v. Jeppe laver maden.

      Møde med cheferne d. 28/4. På dette møde skal vi aftale flere møder frem.

17.   evt.

a.   Flemming Lauridsen melder sig til HG’s eliteudvalg. Birger kontakter officielt Flemming 
for et tilsagn og laver derefter et indslag til DHPU-Nyt om den ”nye” mand på pinden.

b.   Budget-ting: Birgit afventer vi kommer med en kontoplan, der er tilpasset vores aktiviteter. 
Med blandt andet det nye 3-3-15 koncept. Allan tjekker det ud med Birgit. Rasmus træder 
gerne lidt støttende til, hvis det er ved at ”brænde sammen”.

c.   Jeppe: Flere tandemskærme ud til klubberne! 50-50-ordningen kunne give muligheden.

Pkt. Beskrivelse Ansvarlig Deadline
Ad 1 Referat Birger 8. april
Ad 2 SERA. Fælles Europæiske flyveregler. Arne sættes på. Jeppe Snart
Ad 3 WAG i Herning. Skaffe hold til en uges optræk. Se på foldere. Birger. Alle.
Ad 4 3-3-15. Filen skal på hjemmesiden i PDF. Birger Snarest
Ad 5 Luftrum m.v. Lad Arne undersøge forhold om højde og afstand. Jeppe Snarligt
Ad 6 Jobannoncen til konsulentjobbet sendes videre til DIF og FLYV Jeppe Nu
Ad 7 Bus-punktet udsættes til næste møde Dennis 28.4
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Pkt. Beskrivelse Ansvarlig Deadline
Ad 8 BL og regler. Kenneth venter svar fra SLV om sagens gang Jeppe 14 dage
Ad 9 Andre sporte ser på Mariasagen. Vi får tilbud om forsikr. fra Sirius Rasmus.Jeppe
Ad 10 Tekst om flyveforhold ved PG-Nord på engelsk. Rasmus
Ad 11 Ref. Fra sidst: S-teori i Grønland? ”Diplom” til instruktører! Birger Ugen ud
Ad 12 DIF-møde i Brøndby Rasmus.Jeppe 7.-8./5
Ad 13 DIF fællles-sekkretariat, læs oplæg fra DIF Alle 1. maj
Ad 14 Møde med DULFU. Dato kommer fra dem. Alle snart
Ad 15 Hovedpunkter fra vores møde til DHPU-Nyt Birger 8. april
Ad 16 Unionsbest.møder 22. og 28 april Alle
Ad 17 Flemming indtræder som HG-eliteudvalgsformand. Skal formidles! Birger Snarligt
Ad 17 Tandemskærme til flere klubber. Forslag kommer. Jeppe ?
Ad 17 Opstilling af kontoplan. Kontakt Birgit. Allan Snart
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